
 

 

 

 

 

 

 

Möte 
Styrelsemöte 8/2019-20 (598) 

Datum och tid Plats 

2020-11-30, 18.00-21.00 Webbmöte via Teams 

Närvarande   
Lennart Hävrén 

Lars Gerhardsson 

Monica Hatlen 

Lars Forsberg 

Jan Bojling 

Leif Carlsson  

Göran Hellgren 

Per Forsberg 

 

 

 

Personalrepresentant 

 

 

Adjungerad sekreterare 

StOF-kansliet 

  

 

 

1 Öppnande 

Ordföranden Lennart Hävrén hälsar välkommen till detta möte som genomförs som webbmöte.  

Lars Forsberg utses till mötessekreterare. Anteckningar från föregående sammanträde den 5 oktober 

godkändes. 

 

2 Kanslirapport 

a) Kansliet 

Merja och Lasse jobbar i huvudsak från kansliet, Pelle och Göran arbetar både hemifrån och på 

kansliet 

 

b) Ungdom 

Per Forsberg rapporterar.  

Pågår arbete kring träffar i vinter, med beredskap att ställa in. Måste till lättnad i Corona om det ska 

kunna bli 13-14 träffar. Klubbarna har i hög utsträckning träningar för åldrarna 2005 och yngre.  

 

c) Elitmiljö 

Inte så mycket kring detta just nu. Hjälper till med kartor och områden. Jobbar även på ett program 

för 2021 där alla elitklubbarna som vill vara med ska bidra. Jobbar även på en utvecklingsmiljö för 

gruppen under t ex 15-16, juniorer, seniorer som vill träna och befinner sig strax under elitgrupp. 

 

d) Utbildningar 

PF rapporterar om samrådsutbildningen för träningsansvariga. Webbaserat med slutprov. SOFT har 

bidragit via Joakim Ingelsson. Jobbar även med SOFT:s utvecklingsplan i 15-16 projektet. Tittar på 

”Grönt kort” ihop med SOFT som har bollen. Tittar på kurs för kartansvariga.  

Banläggarutbildningar i fysisk form känns ganska otroligt att vi ska kunna genomföra i januari, så det 

jobbas nu på att hitta lösningar. Träffar för banläggare och tävlingsledare genomförs digitalt via 

webben. 

 

 

Protokoll 



 

e) Orientering Stockholm 

GH rapporterar från red möte i vecka 48. Deadline till helgen5-6 december. Numret ska komma ut 

innan nyåret. 

 

f) Mark och Vilt 

LF rapporterar. Möte med Haninge kommun har skjutits upp på grund av de strängare restriktionerna. 

Oklart när det blir av. Möte med Winell för att diskutera hans insatser 2021 är planerat till vecka 50. 

Strategin gällande möte med länsstyrelsen angående tävlingsplanen 2021 tas upp med Anders. 

 

g) Kartor 

Registreringsarbetet pågår.  

 

h) Tävlingar 

Lasse Fo rapporterar att vi fick in huvuddelen av tävlingarna i Eventor innan stopdatum. Åtestår några 

frågetecken, många klubbar ligger i väntläge med tanke på Corona. Finns några få luckor som kan 

fyllas med sprintarrangemang, speciellt under påsk och perioden 11 maj-1 juli. Lennart bevakar hur vi 

kan söka bidrag för intäktsbortfall pga Coronapandemin. 

 

3 Ekonomi 

 Lennart har haft kontakt med Palle Norén som är beredd att hjälpa till med både bokslut 2020 och 

budgetarbetet 2021. Budgetarbetet ska starta så fort Merja har bokfört november och då vi har ett 

preliminärt bokslut klart.  

Lennart har dialog med SOFT om bidrag för ekonomiskt bortfall på grund av Corona. 

 

4 Marfrågor 

Se ovan möte med Anders Winell 

 

5 Kartfrågor 

 Se ovan om kartregistrering 

 

6 Hittaut 

 Göran redovisar ett förslag på aktiviteter 2021. Allmän diskussion. En viktig fråga är hur ekonomiska 

resultatet för 2020 ser ut. Känslan är att det gått bra ekonomiskt och till delar har räddat upp StOF:s 

ekonomi, men några klara siffor finns ännu inte. Beslutas att köra en lågbudgetvariant motsvarande 

2020 och att ge uppdraget till kansliet att hitta en eller flera klubbar som kan ta på sig uppdrag kring 

Hittaut. Lennart och Göran uppvaktar Stockholms Stad gällande bidrag likt 2020. 

Just nu pågår Hittauts julkalender 2020 i syfte att få våra deltagare att följa oss mer digitalt samt att få 

fler partners för nästa år. 

 

7 Corona 

 Beslutas att inte ta fram några egna tolkningar på nu gällande restriktioner, utan hänvisa till 

Stockholms regionens Allmänna råd som har kommunicerats via RF/SISU Stockholm. Vi får hoppas 

på mindre smittspridning och lättnader i januari.  

 

8 O-Ringen 2026 

 Lasse G rapporterar. Har kommit upp vissa frågor kring juridiken att ingå i ett föreningsråd. Ska redas 

ut vid kommande möte med klubbarna i vecka 51. Lasse har fått ett första förslag till avsiktsförklaring 

från O-Ringen AB där det finns förbehåll om arrangörsår vilket kan innebära att alla arrangemang 

flyttas ytterligare ett år. Detta förslag diskuterades och styrelsens åsikt är att vi ska föra fram åsikten 

att nu kan inte Stockholm skjutas fram ytterligare år. Är en trovärdighetsfråga mot Stockholms Stad 

och klubbarna som sagt att vill vara med och arrangera. Uppdras till Lennart att kontakta Linda Take 

och framföra StOF:s åsikt. 



 

 

9 Övriga frågor 
a) Veteranidrott 

Göran redovisade ett förslag på bidragsansökan till RF som kansliet har arbetet fram. Styrelsen 

bifaller förslaget och ger kansliet i uppdrag att sända in en ansökan innan årsskiftet.  

  

b) Orientering Stockholm/StOF-nytt i framtiden.  

Göran redovisade från träff med företaget Make your mind, som gör tidningen Golf åt svenska 

golfförbundet. De ser att digitalt material är framtiden, kanske med kompletterat med nyhetsbrev.  

Frågan om detta och distributionsform diskuterades. Hänskjuts till redaktionsrådet att komma med 

förslag senast till årsmötet. 

  

c) DM-Sprintstafett i Stockholm 

IFK Lidingö har ställt en fråga om att få arrangera DM i sprintstafett. 

Styrelsen föreslår att IFKL motionerar till årsmötet och att de gärna får genomföra ett 

testarrangemang i maj 2021. Kansliet meddelar Lidingö. 

 

d) Möte med Stockholms Stad om kartmaterial.  

Lennart rapporterade att ett möte är planerat med staden i denna vecka. Lasse F gör färdig 

ansökansdokumentet om kartbidrag för Stockholms Stads klubbar och sänder till Lennart. 

 

e) Team Nordic Trail och kartor  

Frågan om kartor och kommersiella aktörer diskuterades. Strategisk fråga för sporten som bör 

diskuteras mer grundligt. Diskuterades att sända ut en enkät till klubbarna om hur man hanterar 

kartförsäljning, marksamråd och tillstånd. Tas upp i mark-, och kartkommittén. Utgångspunkten är att 

inte sälja kartor till aktörer som har idrott som affärsverksamhet innan denna fråga har utretts. 

 

10 Nästa möte 
 19/1 kl 16-21. Arbetskonferens om kartor och kommersialisering samt årsmötessnack. Hittaut, 

budget. Genomförs via Teams 

  

 Årsmöte 8 mars 

 

11 Mötets avslutning 
 Lennart avslutade mötet 21.00 och tackade för bra diskussioner. 

  

 

Vid protokollet Justeras 

 

Göran Hellgren Lennart Hävrén 

 

 

 

 

 


